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ΕΡΩΤΗΣΗ
Προς: 
- Υπουργό Υγείας, κ. Άδ.Γεωργιάδη

Θέμα: «Αναπάντητα από το Υπουργείο Υγείας τα ερωτήματα για την πορεία υλοποίησης έργων για

το  Νοσοκομείο  Καστοριάς  του  προεκλογικού  “Αναπτυξιακού  Προγράμματος  για  τη  Δυτική

Μακεδονία του 2030”»

Την 13η Φεβρουαρίου 2025 κατέθεσα την αριθμ. 3406 Ερώτηση1 με θέμα «Πορεία υλοποίησης έργων

για το  Νοσοκομείο Καστοριάς του προεκλογικού “Αναπτυξιακού Προγράμματος για τη Δυτική Μακεδονία του

2030”». Η κατάθεση είχε γίνει ακριβώς στη συμπλήρωση δύο ετών από την 13η Φεβρουαρίου 2023, όταν

προεκλογικά ο Πρωθυπουργός στην Κοζάνη παρουσίασε2 το «Αναπτυξιακό Πρόγραμμα για τη Δυτική

Μακεδονία  του  2030»3,  το  οποίο  πρόσφατα  ήρθε  εκ  νέου  στην  επικαιρότητα,  καθώς  ο  Υπουργός

Επικρατείας, κ. Σκέρτσος, στις 10.2.2025 επέλεξε να το προβάλει και να παραπέμψει σε αυτό στο πλαίσιο

απάντησης της αριθμ. 467/3.2.2025 Επίκαιρης Ερώτησής μου. 

Το  Υπουργείο Υγείας επέλεξε να μην απαντήσει στην Ερώτηση. Η επιλογή του Υπουργείου

Υγείας  έρχεται  σε  αντίθεση με  το  αριθμ.  050/7.3.2025  έγγραφο  του  Υπουργού  Επικρατείας,  κ.

Σκέρτσου4, ο οποίος ενημέρωσε πως η Ερώτηση «θα απαντηθεί από το καθ’ ύλην αρμόδιο Υπουργείο».

Ομοίως,  στα  έγγραφα  που  απέστειλε  ο  Αναπλ.  Υπουργός  Εθνικής  Οικονομίας  &  Οικονομικών,  κ.

Παπαθανάσης5,  επανειλημμένως αναγράφεται ότι «Ο φορέας υλοποίησης των ανωτέρω έργων είναι  η 3η

ΥΠΕ (Μακεδονίας),  οπότε  περισσότερες πληροφορίες για  το  στάδιο υλοποίησης των τεχνικών εργασιών

μπορεί να παράσχει το συνερωτώμενο Υπ. Υγείας».

1 Σύνδεσμος στην ιστοσελίδα της Βουλής των Ελλήνων: 
2 Σύνδεσμος στην ιστοσελίδα του Πρωθυπουργού:  
3 Σύνδεσμος στην ιστοσελίδα του Πρωθυπουργού:
 4 Σύνδεσμος στην ιστοσελίδα της Βουλής των Ελλήνων: 
5 Σύνδεσμος στην ιστοσελίδα της Βουλής των Ελλήνων: 

[1]

https://www.hellenicparliament.gr/UserFiles/67715b2c-ec81-4f0c-ad6a-476a34d732bd/12887260.pdf
https://www.hellenicparliament.gr/UserFiles/67715b2c-ec81-4f0c-ad6a-476a34d732bd/12874981.pdf
https://www.primeminister.gr/wp-content/uploads/2023/02/erga_pdm.pdf
https://www.hellenicparliament.gr/UserFiles/c0d5184d-7550-4265-8e0b-078e1bc7375a/12850377.pdf
                          ΒΟΥΛΗ ΤΩΝ ΕΛΛΗΝΩΝ   ΔΙΕΥΘΥΝΣΗ ΚΟΙΝΟΒΟΥΛΕΥΤΙΚΟΥ ΕΛΕΓΧΟΥ

Αριθμ. Πρωτ. ΕΡΩΤΗΣΕΩΝ:

4329

Ημερομ. Κατάθεσης:

31/3/2025



Συνεπώς, καθίσταται επιβεβλημένη η επανυποβολή του περιεχομένου και των ερωτημάτων της

Ερώτησης του Φεβρουαρίου, όταν υπογράμμιζα, μεταξύ άλλων, ότι μετά την πάροδο δύο ετών είναι

αναγκαία η ενημέρωση των πολιτών της Δυτικής Μακεδονίας για την πορεία υλοποίησης μέχρι στιγμής

κάθε έργου που προεκλογικά παρουσίασε ο κ. Μητσοτάκης για τη Δυτική Μακεδονία και ειδικά στην

παρούσα Ερώτηση για το Γενικό Νοσοκομείο  Καστοριάς και  το Κέντρο Υγείας  Άργους Ορεστικού

Καστοριάς. Επισημαίνεται ότι η παρουσίαση του κ. Μητσοτάκη περιελάμβανε και έργα που ήταν ήδη

ολοκληρωμένα.

Συγκεκριμένα,  στη  σελίδα  55 για  το  Γενικό  Νοσοκομείο  Καστοριάς  και  το  Κέντρο  Υγείας

Άργους Ορεστικού Καστοριάς περιλαμβάνονταν τα εξής:
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Δεδομένης της διαβεβαίωσης του Πρωθυπουργού στις 13/2/2023, όταν παρουσίαζε το εν λόγω

Πρόγραμμα, ότι «έχουμε προδιαγράψει ένα μέλλον για την Περιφέρεια το οποίο πράγματι είναι πιο αισιόδοξο  (…)

Καθώς μπαίνουμε πια ουσιαστικά σε προεκλογική περίοδο … μπορούμε σήμερα να κοιτάμε τους πολίτες στα μάτια και

να τους λέμε: ναι, αυτά που σας λέμε θα γίνουν πράξη. Δεν είναι σχέδια.».

Δεδομένου  ότι  το  προ  δύο  ετών  προεκλογικό  κείμενο  παραμένει  με  το  ίδιο  περιεχόμενο

αναρτημένο στην ιστοσελίδα της Γενικής Γραμματείας Συντονισμού στην Ενότητα «Περιφερειακά Σχέδια

Ανάπτυξης»6.

Δεδομένων των διαδοχικών κοινοβουλευτικών παρεμβάσεών μου για τις δημόσιες δομές υγείας

της περιφέρειάς μας και της αριθμ. 306/30/22.1.2025 Τροπολογίας μου «Ρήτρα Δίκαιης Μετάβασης

για τη Δυτική Μακεδονία», την οποία η Κυβέρνηση απέρριψε.

Ερωτάται ο κ. Υπουργός:

1) Ποια  είναι  η  μέχρι  στιγμής  πορεία  υλοποίησης  για  κάθε  ένα από  τα  ανωτέρω  έργα  που

προεκλογικά ανακοίνωσε ο Πρωθυπουργός πριν ακριβώς δύο χρόνια για το Γενικό Νοσοκομείο

Καστοριάς και το Κέντρο Υγείας Άργους Ορεστικού Καστοριάς;

2) Για όσα από αυτά ενδεχομένως δεν έχουν ολοκληρωθεί:

α) Ποιες εκκρεμότητες υπάρχουν ακόμα;

β) Ποιο είναι το ακριβές χρονοδιάγραμμα περάτωσής τους;

γ) Σε τι ύψος ανέρχονται οι πληρωμές που έχουν πραγματοποιηθεί μέχρι στιγμής;

Ο Ερωτών Βουλευτής

Κουκουλόπουλος Παρασκευάς (Πάρις)

6 Σύνδεσμος στην ιστοσελίδα της Γενικής Γραμματείας Συντονισμού της Προεδρίας της Κυβέρνησης:    
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https://gsco.gov.gr/periferiaka-schedia-anaptixis/



